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        Generalforsamling i HBK 91 – 2023 
 

Afholdt 22. februar 2023 
 

REFERAT 
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. Per Baunsø valgtes, og han erklærede Generalforsamlingen for lovligt ind-
kaldt og dermed beslutningsdygtig. 

 
Pkt. 2 Formandens beretning.  
 

Flemming Nielsen kunne fortælle, at han jo ikke har været så meget hjemme, men at ud-
fordringerne i hallen heller ikke havde været hverken større eller mindre end sidste sæson.  
 

Vi er langsomt blevet færre spillere, selvom der her efter nytår er kommet et nyt medlem 
til. Velkommen til Steen Madsen.  
 

Vi har stadig et enkelt hold med i turneringerne, de klarer sig, selvom det er ærgerligt at 
man ikke kan følge med i deres bedrifter på Bowlingportalen. Den valgte turneringsform 
understøttes simpelthen ikke af den opsætning, der er på portalen, og så kan der ikke 
meldes resultater ind. I stedet skal man orientere sig på DBwF/Vest.  
 

På spørgsmål om turneringsformen svarede holdet, at man hellere vil spille 4-mands, og vi 
får se, om det kan lade sig gøre næste sæson. 

 

 Tak til bestyrelsen for samarbejdet i de forgangne år, de øvrige medlemmer har lavet det 
meste, mens jeg har været ude. Og husk; uden en bestyrelse, var der ingen HBK91. 

 

 Kort drøftelse, hvorefter beretningen godkendtes.  

 

Herefter berettede Claus Hesel fra underudvalg: 
 

Vedr. træningsturnering har vi i denne sæson kunnet afvikle alle planlagte runder. Her 
hvor vi mangler 3 runder, har næsten alle deltagere spillet 6 eller sågar 7 gange. 2 spillere 
har kun spillet 5 gange, men har naturligvis alle chancer for at nå de 6 krævede runder.   
Vi har præmieoverrækkelse ved sæsonens sidste træningsaften 10. maj. Kom og vind en 
af præmierne!  
 

Pkt. 3 Årsregnskab. Regnskabet blev rundsendt og Erik Jespersen gennemgik det. Vi har kørt 
med et planlagt underskud. Vi har beholdt klublokalet, og da lokaletilskuddet blev meget 
større end lokalelejen, blev underskuddet mindre end ventet.  

 

Regnskabet drøftet, bl.a. bemærkedes, at der mangler 7.500 kr. af den normale lokaleleje. 
Derefter godkendtes regnskabet. 

 
Pkt. 4    Årsbudget, herunder fastlæggelse af kontingent og indmeldelsesgebyr. Der budgetteres 

med uændret kontingentindtægt og faldende lokaletilskud. Bestyrelsen foreslår, at vi fort-
sætter endnu et år med gebyrfri kampe.  

 

Når den manglende opkrævede lokaleleje tillægges de budgetterede udgifter, stiger det 
budgetterede underskud til knap. 35.000 kr. Dermed må det forventes, at sæson 2023/24 
bliver sidste sæson, inden vi skal have et budget i balance. Budgettet godkendt. 
 

Kontingent og indmeldelsesgebyr foreslås uændret. Dette vedtaget. 
 



 
 
Pkt. 5 Indkomne forslag – ingen modtaget ved fristens udløb 08.02.23 
  

Pkt. 6    Valg til bestyrelsen: 
 

6.1 Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Formanden og 2 menige bestyrelsesmedlemmer er if. vedtægterne på valg i 
ulige år. På valg var altså Flemming Nielsen, Michael Schmidt & Claus Hesel, og 
der var genvalg til alle. 

 

6.2 Valg af bestyrelsessuppleant.  
Her var der genvalg til Karen Sørensen.  

   

6.3 Valg af 2 revisorer.  
Her var der genvalg til Per Baunsø og Karen Sørensen.  

 

6.4 Valg af revisorsuppleant.  
Her valgtes Aase Overgaard 

 
Pkt. 7 Eventuelt. 
 

Sæt kryds i kalenderen lørdag 6. maj, hvor der afholdes Klubmesterskab. Spilstart kl. 
11.00 med efterfølgende frokostbuffet i restauranten. Invitation og program følger. I år 
spiller vi kun 6 serier, baner skal olieres med 38 fods kampolie – program 4 på vores ma-
skine.  
 

Formanden følger op overfor hallen, så opgaven bliver forstået og der faktisk bliver olieret 
inden kl. 11.00. 
 

Med tanke for forløbet i 2022, har vi Micheal S som vores egen backup. 
 
  

Dirigenten takkede derefter for forholdsvis god ro og orden og hævede mødet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


